

Title (en)

EDUCATIONAL GAME FOR ROAD TRAFFIC TECHNIC.

Title (de)

VERKEHRSTECHNISCHES GESELLSCHAFTSLEHRSPIEL.

Title (fr)

JEU EDUCATIF DE SOCIETE SUR LA TECHNIQUE DE CIRCULATION.

Publication

EP 0136285 A1 19850410 (DE)

Application

EP 83903005 A 19830930

Priority

HU 315982 A 19821001

Abstract (en)

[origin: WO8401305A1] The educational game for road traffic technic with wall board or table is provided with a game area containing in a graphic form the traffic arrangement as well as game figurines. The game area is an undivided road network; the game figurines represent pedestrians, transport means and obstacles to traffic and their width is equal to half of the road width. The game figurines are separated at least into two groups by different colors and/or by numbering and are provided with direction data.

Abstract (fr)

Le jeu éducatif de société sur la technique de circulation avec tableau mural ou table est doté d'une zone de jeu renfermant sous forme de graphique la disposition du trafic ainsi que des figurines de jeu. La zone de jeu est un réseau routier non divisé; les figurines de jeu représentent des piétons, des moyens de transport et des obstacles à la circulation et leur largeur est égale à la moitié de la largeur d'une route. Les figurines de jeu sont séparées en deux groupes au moins grâce à des couleurs différentes et/ou une numérotation et sont dotées de données de direction.

IPC 1-7

A63F 9/14; G09B 19/14

IPC 8 full level

G09B 19/14 (2006.01); **A63F 3/00** (2006.01); **A63F 3/02** (2006.01); **A63F 3/04** (2006.01); **A63F 9/00** (2006.01)

CPC (source: EP)

A63F 3/00088 (2013.01); **A63F 3/00643** (2013.01); **A63F 3/0494** (2013.01); **A63F 3/00006** (2013.01); **A63F 2003/00662** (2013.01)

Designated contracting state (EPC)

AT CH DE FR GB LI NL SE

DOCDB simple family (publication)

WO 8401305 A1 19840412; DK 270584 A 19840530; DK 270584 D0 19840530; EP 0136285 A1 19850410; HU T35182 A 19850628;
JP S59501815 A 19841101

DOCDB simple family (application)

HU 8300049 W 19830930; DK 270584 A 19840530; EP 83903005 A 19830930; HU 315982 A 19821001; JP 50314683 A 19830930